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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            
            

Številka: 900-9/2017 
Datum: 21. 12. 2017 

 
    OSNUTEK  
 
ZAPISNIK 

27. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 20. decembra 2017, ob 16. uri v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 
Prisotni člani: Mija Benedičič, Miran Candellari (prišel ob 16.03 uri), Milan Dragan, Mirko 

Gliha, Štefanija Gliha, Matija Hočevar, mag. Gregor Kaplan (odšel ob 
17.20 uri), Franci Kepa, mag. David Klarič, dr. Jože Korbar, Brigita Murn, 
Franci Ostanek, Mateja Povhe, Stanislav Šlajpah (odšel ob 17.35 uri), 
Alojz Špec, Nataša Verbič, Branko Veselič (prišel ob 16.01 uri), Nino Zajc 
(prišel ob 16.04), mag. Janez Zakrajšek in Marija Zupančič  

  

Odsotni člani: Špela Smuk  
  

Ostali prisotni: • Janez Pirc, direktor Občinske uprave  
• predstavniki Občinske uprave: Franci Starbek, vodja oddelka za 

okolje, prostor in infrastrukturo, Darinka Trdina, strokovna sodelavka 
na oddelku za splošne zadeve, mag. Klavdija Tahan in Vanda Zadnik, 
pravnici in Andreja Perc, referent 

• Stane Peruš, predsednik DeSUS 
• Ignac Trunkelj, predsednik KS Sela pri Šumberku  
• Stanko Tomšič in Suzana Gorc – Komunala Trebnje d.o.o. (k 5. točki) 
• Blaž Malenšek, Espri (prišel ob 16.40 uri, k 6. točki)  
• Blaž Pavlin, predsednik Nadzornega odbora Občine Trebnje (prišel ob 

17.15 uri, k 9. točki)  
• predstavniki medijev (Rok Nose, Dolenjski list in Televizija Novo 

mesto) 
• Zvone Lah, poslanec (prišel ob 18.00 uri)  

 
Sklic seje je bil posredovan v roku kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na spletni 
strani.   
 
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic začel s 27. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je 
bilo na seji prisotnih 17 članov Občinskega sveta.  
 
Župan je uvodoma predlagal umik 3. točke: Predlog Sporazuma o sofinanciranju plače 
delavca, zaposlenega na Gasilski zvezi Trebnje, ostale točke pa se ustrezno preštevilčijo.   
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Nato je člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za umik točk s predlaganega 
dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  
 
Člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega dnevnega 
reda, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji spremenjeni   
DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 26. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, 
z dne 22. 11. 2017 

2. Imenovanje članov v Svet zavoda Glasbena šola Trebnje  
3. Razglasitev leta 2018 za »Leto zdravja, gibanja in športa«  
4. Premoženjsko pravne zadeve: 

a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Knežja vas 
b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Medvedje 

selo 
c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Štefan 
d) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Prapreče 
e) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra in odločanje o razpolaganju s 

parcelo 1185/7, v k.o. Češnjevek 
5. Predlog soglasja k prvič oblikovani izhodiščni ceni toplote za daljinsko 

ogrevanje na lesno biomaso »DOLB Trebnje center« Komunali Trebnje d.o.o.  
6. Predlog dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Parkirišče ob 

Osnovni šoli v Trebnjem« 
7. Predlog dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »IC Trebnje – 2. 

faza« 
8. Predlog dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Zmanjšanje 

emisij v VT Temenica I  
9. Seznanitev s Poročilom o delu Nadzornega odbora Občine Trebnje v letu 2017 
10. Seznanitev s Poročilom o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 

prometu za leto 2017 
11. Odgovori na svetniška vprašanja  
12. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
13. Vprašanja in pobude članov sveta 

  
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 15 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Dnevni je bil sprejet. 
 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  

Pregled in potrditev zapisnika 26. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 
dne 22. 11. 2017 

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb in dopolnitev na zapisnik 26. redne seje OS, ki je 
bila dne 22. 11. 2017. 
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 
Zapisnik 26. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 22. 11. 2017, se 
sprejme in potrdi. 



3 
 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Imenovanje članov v Svet zavoda Glasbene šole Trebnje 
 
Glede na to, da g. Candellarija, predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja še ni bilo, je župan podal kratko obrazložitev in povedal, da Komisija predlaga, da 
se v Svet zavoda Glasbene šole Trebnje imenuje naslednje člane: g. Pavle Rot, ga. Helena 
Jurše Rogelj in ga. Tanja Benedik.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji  
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje za člane Sveta Glasbene šole Trebnje imenuje: 
• Pavla Rota, stan. Pristava 26, 8210 Trebnje, 
• Heleno Jurše Rogelj, stan. Češnjevek 1, 8210 Trebnje, 
• Tanjo Benedik, stan. Gradišče pri Trebnjem 38, 8210 Trebnje. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Razglasitev leta 2018 za »Leto zdravja, gibanja in športa«  
 
G. Pirc, direktor Občinske uprave je povedal, da Občina z razglasitvijo leta zdravja, gibanja in 
športa želi spodbuditi vse generacije k zdravemu načinu življenja, gibanju ter poudariti 
pomembnost ukvarjanja s športom.  
Pripravil se bo program, v katerem se bo opredelilo aktivnosti ob letu zdravja, gibanja in športa, 
potrebna finančna sredstva za izvedbo programov pa se bo zagotovilo z rebalansom 
proračuna za leto 2018.  
 
Tudi župan je v nadaljevanju navedel podatke, ki jih je pridobil Nacionalni inštitut za javno 
zdravje za področje občine Trebnje.  
 
V razpravi je g. Zajc povprašal glede okrogle mize na temo zdravja za raziskavo, ki jo je izvedel 
Nacionalni inštitut za javno zdravje v lanskem letu.  
Župan je odgovoril, da se okrogla miza načrtuje, če bi kdo želel soorganizirati se lahko pridruži, 
želja pa je da se v tovrstne razprave vključi čim širši spekter družbe.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 



4 
 

1. Občinski svet razglaša leto 2018 za »Leto zdravja, gibanja in športa«.  
 

2. Pripravi se program, v katerem se opredeli aktivnosti ob letu zdravja, gibanja in 
športa ter se ga posreduje deležnikom, ki bi pozitivno vplivali na občane.  
 

3. Z rebalansom proračuna za leto 2018 se zagotovi potrebna finančna sredstva za 
izvedbo programov.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 20 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklepi so bili sprejeti. 
 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Premoženjsko pravne zadeve: 
a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Knežja 

vas 
b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Medvedje 

selo 
c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Štefan 
d) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Prapreče 
e) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra in odločanje o razpolaganju 

s parcelo 1185/7, v k.o. Češnjevek 
 
Uvodno obrazložitev premoženjsko pravnih zadev je podala ga. Zadnik, pravnica.  
Opozorila je na napako pod točko c), kjer je v sklepu navedena parcela 286/4, pravilna pa je 
286/7.  
 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je odbor sprejel 
predlagane sklepe.  
 
Župan Alojzij Kastelic je v kompletu na glasovanje dal naslednje  
SKLEP-e:  

I. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo 
zemljišča parc. št. 1778/2, 1863/2 in 1863/3, vse k.o. 1430 Knežja vas. 

II. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 
 

III. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče 
parcela št. 319/12, k.o. 1421 Medvedje selo. 

IV. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 
 

V. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo 
zemljišča parc. št. 286/5, 286/7 in 286/9, vse k.o. 1424 Štefan. 

VI. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 
 

VII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče 
parcela št. 177/3, k.o. 1426 Prapreče. 
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VIII. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 

 
IX. Status javnega dobra za parcelo št. 1185/7, k.o. 1420 Češnjevek se ukine. 

Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini 
sprejme. 

X. Občina Trebnje izvede postopek prodaje parcele št. 1185/7, k.o. 1420 
Češnjevek. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklepi so bili sprejeti. 
 

 K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog soglasja k prvič oblikovani izhodiščni ceni toplote za daljinsko ogrevanje na 
lesno biomaso »DOLB Trebnje center« Komunali Trebnje d.o.o.  

 
G. Tomšič, direktor javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o. je podal kratko obrazložitev in 
povedal, da so bila v mesecu oktobru zaključena dela v okviru izgradnje sistema daljinskega 
ogrevanja na lesno biomaso »DOLB Trebnje Center«, ki je med drugim obsegal tudi predelavo 
obstoječe kotlovnice v objektu CIK Trebnje. Na sistem so priključeni javni objekti v centru 
Trebnjega, štirje večstanovanjski objekti na Slakovi ulici, nekaj objektov na Gubčevi cesti in 
upravna stavba Komunale Trebnje. 
Povedal je, da se je za izgradnjo sistema pridobilo za skoraj polovico celotne investicije 
evropskih sredstev, vsa sredstva pa so bila s strani Ministrstva že nakazana.  
Komunala Trebnje je po pridobljenem dokončnem pregledu nad ceno sistema, pripravila 
dokumentacijo za oblikovanje cene in jo posredovala na Agencijo za energijo, ki določi in potrdi 
ceno, hkrati pa je bilo enako gradivo posredovano za obravnavo na Občinskem svetu.  
Pojasnil je, da se cena deli na fiksni in variabilni del, fiksni del predstavljajo predvsem les in 
elektrika, vse ostalo je variabilni del cene. Fiksni del cene predstavlja približno 68 % cene, 
okoli 32 % cene pa predstavlja variabilni del. Vsem uporabnikom je bila zagotovljena cena v 
poprečju 90 EUR/MWh, to je bila zaveza. V DIIP-u je bila predvidena cena 80,09 EUR/MWh, 
izračunana cena, h kateri se podaja soglasje pa je 75,73 EUR. K temu se doda še prispevek 
1,79 EUR, ki v prejšnji kalkulaciji ni bil vključen, kot ni vključen v samo kalkulacijo cene.  
Vloga za odobritev cene je bila na Agencijo za energijo posredovana takoj, ko so bili zbrani vsi 
podatki, vendar do sedaj soglasja k tej ceni še niso podali, je še povedal in apeliral na člane 
Občinskega sveta, da se predlagana cena potrdi.  
 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je bilo na seji 
odbora povedano, da bo soglasje Agencije do seje Občinskega sveta pridobljeno.  
 
Župan je predlagal, da se ne odlaša s potrditvijo, če predlagana cena ne bo potrjena in pride 
do spremembe cene, pa se javno podjetje zadolži, da predlog nove cene ponovno poda v 
obravnavo Občinskemu svetu.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja  
SKLEP-a:  
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I. Občinski svet izdaja soglasje k prvič oblikovani izhodiščni ceni toplote za 
daljinsko ogrevanje na lesno biomaso »DOLB Trebnje center«, Komunali Trebnje 
d.o.o. 

II. Če bo cena drugačna, kot je predstavljeno v gradivu in če bo razlika več kot 0,50 
EUR/MWh, mora Komunala d.o.o. na naslednji seji Občinskega sveta ceno 
uskladiti. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 
ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklepa sta bila sprejeta. 
 
G. Tomšič je še podal pojasnilo glede prekuhavanja pitne vode na Čatežu.  
 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Parkirišče ob 
Osnovni šoli v Trebnjem« 

 
G. Starbek, vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo je podal kratko obrazložitev 
Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Parkirišče ob Osnovni šoli v 
Trebnjem« in povedal, da je bilo gradivo v podobni vsebini obravnavano že na prejšnji seji, 
kjer je bilo izpostavljeno, da naj se preveri še ena varianta. To varianto je občina preverila, in 
ugotovila, da je dražja, zato je sledila odločitev, da ostane izbrana varianta, iz osnovnega 
gradiva. Na seji Odbora se je določilo še, da se poskuša zagotoviti še dodatna parkirišča v 
okolici šole.  
Na prejšnji seji predlagana varianta je opredeljena kot varianta 2 in je ocenjena na 112.855 
EUR. Gre za večji poseg v samo hribino. Pri izbrani varianti je teren bolj raven, zato je cenovno 
ugodnejša. Ocenjena vrednost izbrane variante znaša 46.000 EUR, in je osnova za izgradnjo 
parkirišč med lokalno cesto in dovozno cesto v območje šole.  
 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je bilo na dveh 
sejah odbora predlagano, da se poleg tega parkirišča, na ravnini, uredi še dodatno parkirišče, 
saj je pri šoli vedno gneča. Prvotno se je predlagalo, da bi se naredilo zgoraj to parkirišče, 
sedaj je povedano, da je to predrago, zaradi hribine.  
Na zadnjem odboru se je predlagalo, da se na vrhu, kjer se že sedaj parkira poskuša urediti 
še parkirišča.  
G. Dragan je predlagal, da se bi prostor za parkiranje zagotovil tudi pod oddajnikom in naprej 
pod hiško, kjer je avtobusna postaja. G. Kepa je predlagal, da se naredi tam kjer je urgentna 
pot.  
 
V nadaljevanju je župan povedal, da je to ena rešitev osnovnega problema, potrebno je gledati 
kako se bo v prihodnosti območje okoli šole širilo. Dejal je, da vseh površin okoli šole ne želi 
posuti s peskom, tam kjer se bo uredilo pa naj bo zgledno.  
G. Starbek je povedal, da na tej lokaciji, ki je izbrana, ni možnosti za širitev. Če pa se preveri 
kakšno drugo lokacijo okoli šole, pa je širitev možna.  
 
Župan je predlagal, da se predlagani dokument sprejme in da se pri načrtovanju načrtuje tako, 
da se ne omogoči nadaljnje širjenje proti zahodu.  
 
G. Candellari se je s predlogom župana strinjal, saj ni za to, da bi se vse okoli šole zaparkiralo. 
Tudi oporni zid, ki bi se ga naredilo pri varianti 2, bi za otroke pomenil veliko nevarnost, ker so 
zgoraj igrišča, potrebno bi bilo narediti dobre ograje. Prav je, da je okoli šole neprevozno, saj 
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morajo otroci imeti prostor za varno gibanje. Šola ni namenjena temu, da se parkira okoli, tu 
je bistveno življenje otrok, je poudaril in promet se mora od tu tudi umakniti.  
 
G. Korbar se je strinjal, da se predlagani dokument sprejme, saj projektiranje na sami seji ni 
produktivno, ker se ni zadeva nič premaknila do sedaj. Predlagal je, da se razmisli o ureditvi 
mirujočega prometa. Povedal je, da je ob jutrih problem hitro tekočega prometa, ko starši 
pripeljejo svoje otroke, malo je boljše sedaj ko je krožni promet, je pa kar nekaj parkirnih mest, 
ki so zaparkirana že zgodaj zjutraj, ker so blizu šole, je povedal. Na tistih mestih bi se lahko 
uredilo kratkotrajno parkiranje, to parkirišče pa lahko ima funkcijo daljšega parkiranja.  
 
Župan se je s predlaganim strinjal, da je potrebno po sprejetju dokumenta in po pristopu 
spremeniti režim v samem krožišču, na kratkotrajno parkiranje, da čim manj ovira promet, ki 
se odvija v času prihodov v šolo.  
 
G. Kaplan je številčno opozoril, da to število parkirnih mest pred in v neposredni okolici šole ni 
zadostno. Strinjal se je z opozorilom g. Candellarija, ampak na drugi strani gre tudi za mirujoči 
promet, ki povzroča določene težave. Otroci v dopoldanskem času niso tako soočeni s 
prometom, ki je okoli šole, gre bolj za dostavna vozila in za tiste starše, ki pridejo iz različnih 
razlogov v šolo v dopoldanskem času, imamo pa konice, prihod in odhod, v vmesnem času pa 
hudega prometa v neposredni bližini šole ni. Tu je potrebno za tiste konice, ko so določene 
prireditve, zagotoviti kakšno parkirno površino v neposredni bližini. Opozoril je še na sprejeto 
trajno mobilnost, dejstvo, da bo leto 2018 leto športa, in zelo dobro bi bilo, da bi do šole zarisali 
deljenje prometnega pasu za kolesarje, saj so izvedeni vsi pogoji, npr. omejitev 30 km/h. Če 
hočemo graditi zdrav način življenja, zdrav duh, bi bilo dobro nekje začeti, je še dejal.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje potrjuje dokument identifikacije investicijskega projekta 
(DIIP) za investicijo »Parkirišče ob Osnovni šoli v Trebnjem«. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 20 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »IC Trebnje – 2. 
faza« 

 
G. Starbek, vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da sta točki 7. in 8. 
nekako povezani, ne vsebinsko, ampak po namenu, da se ju čim prej sprejme, oba dokumenta 
pa sta vezana na sredstva za prijavo obeh projektov na razpis Razvoja regij.  
Podal je kratko obrazložitev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »IC 
Trebnje – 2. faza«, pri čemer je povedal, da je namen investicije komunalno opremiti 
ureditvene enote P2, P3 in P4 v Industrijski coni Trebnje (skupaj 5,96 ha), kar obsega: 

- izgradnjo 440 m cestnega omrežja, 
- izgradnjo 800 m vodovodnega omrežja, 
- izgradnjo 430 m fekalne kanalizacije, 
- izgradnjo 430 m meteorne kanalizacije in 
- izgradnjo 400 m cestne razsvetljave. 
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Skupna ocenjena vrednost investicije znaša 944.231,20 EUR. Investicija se bo sofinancirala v 
sklopu Dogovora za razvoj regij (ESRR + RS), ostala sredstva pa zagotovi Občina Trebnje.  
S tem se bo zaključila ureditev Industrijske cone po samem Občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu v obsegu kot je predviden.  
 
V nadaljevanju je predstavitev projekta predstavil tudi g. Malenšek, Espri.  
 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je odbor 
predlagani sklep potrdil, zanimalo ga je kako so zadeve s sosedi v Dol. Nemški vasi. 
 
Župan je odgovoril, da je prva faza končana, večina lastnikov je zemljo prodala, komasacija 
na zgornjem delu teče nemoteno. Tudi Dolenja Nemška vas bo imela nekaj od tega, lahko se 
bodo priključili na sodobno novo cesto sredi vasi, zeleni pas bo vzpostavljen takoj, ko se začne 
delati druga faza. Povedal je še, da se podjetja pospešeno pripravljajo na novo industrijsko 
cono (Trimo, Akripol), na Občini smo optimistični, investitorji za tretjo fazo za komasacijo se 
javljajo.  
Občina Trebnje je občina, ki ima zadeve pripravljene za prihodnje, tako na kanalizacijskem 
sistemu, kot tudi v industrijski coni.  
Pomemben vidik oz. priložnost vidimo tudi na vodovodnem področju, kjer bo Občina lahko 
kandidirala. Dve občini sta, ki bosta lahko izpolnjevali pogoje, zato moramo biti aktivni in imeti 
zadeve pripravljene in imeti odprt sistem, da bomo prišli do te kvote. Priložnost in nekoliko 
večje povpraševanje je še na kolesarskih povezavah.  
 
Ga. Zupančič je povprašala glede uskladitve z občani glede zelene bariere, saj do sedaj ni še 
nič zasajeno.  
 
Župan je odgovoril, da gre za območje, ki meji na Dol. Nemško vas, kjer je zelena cona. Tam 
ni nobenega interesa za investiranje, lastniki se nič ne dogovorijo. Če bo zadeva šla naprej, 
bo za zeleno bariero poskrbljeno.  
 
G. Starbek je dodal, da je zelena bariera v ureditveni enoti P2 in P4 na meji z Dolenjo Nemško 
vasjo, zato je smiselno da se uredi v sklopu opremljanja teh območij. Tudi komunalna oprema 
je zagotovljena samo za P1, ko se bo enoti P2 in P4 gradilo, se bo zagotovila zelena bariera. 
Načrta krajinske arhitekture še ni, to bo pridobljeno ko bo končan projekt za izvedbo za P2 in 
P4.   
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet potrjuje dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
»Industrijska cona Trebnje -2. faza«. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklep je bil sprejet. 
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K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Zmanjšanje emisij 
v VT Temenica I  

 
G. Starbek, vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da gre dejansko za 
drugi del zgodbe, ki je bila že predstavljena v samem Dogovoru regij.  
Gre za edino območje v občini Trebnje, ki ima nad 2000 populacijskih enot, in jo je možno 
prijaviti za pridobitev sredstev. Zaveza RS je bila, da se vse aglomeracije nad 2000 
populacijskih enot opremijo nad 98 %, trenutna priključenost je v skladu s poročilom Komunale 
cca. 93 %, zato ima občina možnost, da sam sistem nadgradi, da doseže to vrednost. 
Upravičeno sofinanciranje bo sama nadgradnja čistilne naprave ter dejansko povečanje 
samega sistema in neke izboljšave sistema, ki bodo omogočale dejansko opremljenost oz. 
priključenost 98 % v tej aglomeraciji. Iz teh sredstev ne moremo opremljati drugih aglomeracij, 
ki nimajo ustreznega števila populacijskih enot.  
Skupna vrednost investicije znaša 3.893.706,25 EUR, gre pa za izboljšanje oz. proučevanje 
samega sistema, načrtuje se zmanjšanje vplivov samega sistema na vodotok Temenice.  
 
V nadaljevanju je predstavitev projekta predstavil tudi g. Malenšek, Espri.  
 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je odbor gradivo 
obravnaval in ga potrdil, izrazil je zadovoljstvo, če bo občina uspešna pri pridobitvi, saj so 
mešani sistemi v Trebnjem najbolj pereči.  
 
V razpravi je g. Zakrajšek povedal, da je to pomemben korak, v katerega je potrebno slej kot 
prej zagristi, na seji se je velikokrat razpravljalo na kakšen način rešiti Temenico in to je eden 
od prvih korakov oz. vsaj del za njeno rešitev. Na ta način se bo vzpostavil eko sistem, ki bo 
konstanten, in ne bo imel stresnih situacij. Predviden znesek sredstev MGRT je kar visok, 
vendar upamo na sredstva, ostala sredstva pa bo morala zagotoviti Občina.  
Poudaril je, da je potrebno za sam del mesta, rekonstrukcijo, tudi če ne bo sredstev Ministrstva, 
da se določijo smernice, da Občina sama zagotovi sredstva.  
 
V nadaljevanju je župan podal informacijo, da občinska uprava pripravlja še dva dokumenta 
za kolesarske povezave, eden v smeri Mokronoga in drugi v smeri Novo mesto. 
Pripravlja pa se še dokument za vodovodne sisteme, kjer bi poskusili iz Železnega proti Liscu 
povezati vodovodno omrežje do Dobrave. Do Knežje vasi je potrebno zamenjati cevi.  
Župan je predlagal, da Občinski svet pooblasti župana za sprejem teh treh dokumentov, na 
naslednji seji Občinskega sveta, pa se dokumente posreduje v seznanitev.  
Župan je še dejal, da v primeru, da bomo imeli pripravljene projekte in bodo na Regiji ostajala 
sredstva, bomo imeli možnost koriščenja sredstev. V grobem je določen način delitve sredstev, 
vendar pa, glede na pogoje, ki so bili nedavno znani, v regiji ne bo možno teh sredstev počrpati. 
Razlog je v neizpolnjevanju pogojev za kandidiranje na teh razpisih.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednja 
SKLEP-a:  
Občinski svet potrjuje dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
»Zmanjšanje emisij v VT Temenica I«. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 20 
PROTI so glasovali: nihče 
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 Sklep je bil sprejet.  
 

 
Občinski svet Občine Trebnje pooblašča župana Občine Trebnje, Alojzija Kastelica, za 
sprejem dveh Dokumentov identifikacije investicijskega projekta za regionalni  
kolesarski povezavi v smeri Mokronog in Novo mesto in Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta za vodovodni sistem Lisec.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

 
Direktor občinske uprave je v nadaljevanju povedal, da je v pripravi še dokument, za katerega 
se še usklajuje vsebino s Krajevno skupnostjo Trebnje za prijavo na javni razpis Fundacije za 
šport, ki je v prejšnjem tednu objavila nov pravilnik glede financiranja, za celostno ureditev 
Športnega parka Trebnje. Občinskemu svetu se predlaga podaja pooblastila županu za podpis 
le-tega.  
 
G. Kaplan je predlagal možnost razširitve kolesarskih povezav na navezavo preko 15 
poldnevnika proti Žužemberku, pot je zanima, kolesarji jo pogosto koristijo, cesta je 
neprometna.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje pooblašča župana Občine Trebnje, Alojzija Kastelica, za 
sprejem Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za prijavo na javni razpis 
Fundacije za šport za celostno ureditev Športnega parka Trebnje.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 17 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev s Poročilom o delu Nadzornega odbora Občine Trebnje v letu 2017 

 
G. Blaž Pavlin, predsednik Nadzornega odbora Občine Trebnje je podal obrazložitev dela 
Nadzornega odbora v letu 2017.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje se je seznanil z Letnim poročilom o delu Nadzornega 
odbora Občine Trebnje za leto 2017 ter Letnim programom dela za leto 2018. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 19 
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ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev s Poročilom o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu za 
leto 2017 

 
G. Mirko Gliha, predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu je podal 
obrazložitev dela Sveta za leto 2017.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet se je seznanil s Poročilom o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu za leto 2017. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 18 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja  

 
Pod točko ni bilo razprave, le g. Starbek, vodja oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo je 
povedal, da je bilo na novembrski seji naveden napačen odgovor, glede vodovoda Mali Videm.  
V Malem Vidmu ima Komunala Trebnje PGD in PZI projektno dokumentacijo za vzpostavitev 
ustreznega tlaka na vodovodu s črpališčem, za katerega pa nismo bili uspešni pri pridobivanju 
zemljišča, zato se ta projekt že v prejšnjih letih ni izvedel.  
Povedal je, da je sredi meseca avgusta 2017 Komunala posredovala predlog, da se to območje 
naveže na Čateški vodovodni sistem. Ta predlog se preučuje, pripraviti pa je potrebno novo 
projektno dokumentacijo PGD in PZI in preveriti sam sistem Čatež, če je zmožnost priključitve 
še ene vasi, ker se že opaža problematika zagotavljanja vode v sušnih obdobjih. Ko bo Občina 
prejela odgovor Komunale, bodo šle zadeve naprej.  
 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 27. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej delovnih teles:   
- Zapisnik 25. seje Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, z dne 13. 12. 2017, 
- Zapisnik 22. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, z dne 13. 12. 2017. 
 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 
G. Zajc je povedal, da so se nanj obrnili krajni Dolenjega Podboršta, zaradi ureditve križišča v 
Dol. Nemški vasi. S strani Ponikve imajo onemogočen izvoz na Dolenji Podboršt, ne morejo 
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zaviti na levo. Zanima jih kdaj bo opravljen tehnični prevzem križišča, težave opažajo pri 
prekrških voznikov tovornjakov in ostalega prometa, ki je namenjen v obrtno cono ali do 
podjetja Rem.  
Sami vidijo rešitev v sami navezavi Dolenjega Podboršta na H1, zanima jih ali bi se lahko, 
preden je ta navezava narejena, promet v križišču ohranil tako kot je bilo pred postavitvijo 
novega križišča.  
Povedal je še, da je bil v preteklosti sprejet DIIP za industrijsko cono, kjer je bilo predvideno 
krožišče, zanimalo ga je zakaj ni prišlo do realizacije tega.  
 
Župan je odgovoril, da v tem DIIP-u piše, da dokler bo teh 13 ha je lahko križišče, ko pa se bo 
cona širila naprej, pa bo krožišče, predvideni sta dve vrsti križišč.  
V nadaljevanju je povedal, da je krajanom povedal, da je ta znak pripravljen začasno sneti, 
vendar je iz tega nastala prava burja, in če bi se komu kaj zgodilo, ne bo prevzel odgovornosti.  
Občina je naročila presojo – Mnenje o ustreznosti prometne ureditve priključka »Dolenji 
Podboršt«, kjer se je preverilo ali obstaja kakšna možnost, da se odstrani znak.  
Kot možni rešitvi sta priključevanje na H1, za kar si občina želi, da se pospešeno reši, druga 
rešitev pa je selitev podjetja Surovina in se direktno na ta del cestišča, kjer je vhod v cono 
naravnost zapre v priključevanje (sedaj je vhod zamaknjen). 
 
Ga. Zupančič je povedala, da je bilo že leta nazaj obljubljeno, da se bo navezava na H1 uredila, 
na sestanku z Direkcijo je bilo dogovorjeno, da Občina pripravi dokumente. Ta ureditev cone 
ni bila premišljeno narejena, ta predvidena prometna ureditev je bila predvidena s tem, da 
bosta H1 in Podboršt že imela povezavo. Potrebno je najti rešitev za krajane, je še dejala. 
Predlagala je, da se določi datum, do kdaj se bo uredila navezava na H1. 
 
Župan je odgovoril, da je H1 državna cesta, ki je v celotni dolžini v načrtovanju. Pospešeno se 
investira v infrastrukturo na prometnem področju, v preteklosti pa ni bilo načrtovanih sredstev 
na tem področju na državni ravni, smo pa optimistični, da se bo v naslednjih letih to premaknilo.  
Župan je še povedal, da so z Direkcijo že tekli pogovori, občina je že pridobila zemljišče, 
vendar bi morali poseči globoko v globel, kar pa Občina ni mogla narediti. Povedal je, da je 
Občina podpisala sporazum o sofinanciranju izgradnje vzhodnega priključka.  
Bivša H1 vsem predstavlja izziv. Povedal je, da razume prebivalce Dol. Podboršta, vendar 
nihče ne bo prevzel odgovornosti, če se kaj zgodi.  
 
G. Kepa se je strinjal z go. Zupančič, vendar bi morali že v preteklosti pritisniti na Direkcijo, da 
se uredi nadvoze (ob gradnji avtoceste).   
  
G. Dragan je predlagal, da dokler se ta cona ne odprte, se nikogar ne ovira, eno leto se bo 
gradilo, znake lahko začasno tudi odstranimo.  
Župan je odgovoril, da v podjetje Trimo dnevno pripelje 48 kamionov, že ti ovirajo promet, 
dvakrat je bil že sestanek, da se zadeve uredi. Od njih se je zahtevalo, da promet uredijo na 
tem delu, v prehodnem obdobju pa morajo urediti sistem, kako bodo kamione za nalaganje 
spravili noter, da ne bodo motili ljudi in prometa. Podal je še informacijo kaj so se s predstavniki 
podjetja Trimo dogovorili, da morajo narediti oz. urediti.  
Župan je še povedal, da bo na naslednji seji svetnikom dano Mnenje o ustreznosti prometne 
ureditve priključka »Dolenji Podboršt«.  
 
G. Zajc je še povprašal o rezultatih statične presoje za morebitno dograditev Osnovne šole 
Trebnje.  
Župan je odgovoril, da še ne, dokumentacija pa je bila predana.  
 
Ga. Murn je podala pobudo za asfaltiranje ceste iz Korit na Dobravo in 50 m asfaltiranja na 
Revi, do g. Tasiča.  
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Župan je odgovoril, da se bo posredoval pisni odgovor glede kategorizacije in plana za 
prihodnje leto.  
Glede druge pobude je župan odgovoril, da občina ne asfaltira dvorišč do hiš, cesta mora biti 
kategorizirana in lastništvo urejeno.  
   
G. Gliha je povprašal kdaj bo nakazilo denarja za zemljo, za širitev ceste.  
Župan je odgovoril, da mora izbrani izvajalec odmeriti zemljišče, kar lahko traja  6 do 8 
mesecev, postopek vodi Geodetska uprava. Ko je odmera pravnomočna in je stanje zavedeno 
v Katastru in v Zemljiški knjigi, lahko Občina s kupcem sklene kupoprodajno pogodbo, ki se 
izvrši. V roku 30 dni po podpisu pogodbe upravičenec dobi plačilo.  
 
G. Kepa je povprašal glede igrišča v Dobrniču, kdaj bo asfaltirano.  
Župan je odgovoril, da bi se v letu 2018 igrišče uredilo s tartanom, kar pomeni, da bo 
večnamensko igrišče. Glede na to, da je tartan zelo uporaben, se je zadeva odložila v 
letošnjem letu in je prav da se tako uredi tudi v Dobrniču.  
 
G. Kepa je podal pobudo za ureditev nadstreška v naselju Dol in pri podjetju Rem.  
Župan je odgovoril, da so nadstreški stvar krajevnih skupnosti in to same urejajo.  
 
G. Gliha je povprašal ali bo tartan v Dobrniču položen skupaj s tistim v Velikem Gabru.  
Župan je odgovoril, da je za Veliki Gaber pripravljen DIIP, ampak najprej je na vrsti Dobrnič.  
 
G. Dragan je povprašal glede zimske službe, ali se pluži do vsake hiše.  
Župan je odgovoril, da ima Občina svoj načrt vzdrževanja, priporočilo krajevnim skupnostim, 
da plužijo kategorizirane ceste (kjer je modra črta), zraven je bilo povedano še, da če gre za 
socialne probleme, ki živijo na robu, da se jih ne sme odriniti, ostali pa morajo to sami urediti.  
 
Ga. Verbič je izpostavila zimsko službo v krajevni skupnosti Čatež.  
Župan je odgovoril, da je v programu pluženja navedeno, da se začne plužiti ko zapade 10 cm 
snega, ali več. Poudaril je, da ni mogoče takoj splužiti vseh cest, potrebna je primerna zimska 
oprema. Poprosil je za razumevanje pri zimski službi, saj je v letošnjem letu Komunala Trebnje 
prevzela vse krajevne skupnosti, na začetku takega obdobja je vedno malo problemov, ampak 
teh bo z vsakim pluženjem manj.  
 
Ob 18. uri je na sejo prišel tudi g. Zvone Lah, poslanec, ki je članom Občinskega sveta zaželel 
lepe praznike.  
 
 
Župan Alojzij Kastelic je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan in ob 18:05 uri zaključil sejo.  
 
 
Zapisala:                                                                                 
Andreja Perc, l. r.         Alojzij Kastelic, l. r. 
referent I                 ŽUPAN 
 
 
Seja je tonsko posneta.  


